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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

ARBETSUTSKOTTET 
 

PROTOKOLL NR 4, 2008-2009 
 
 
Tid: 6 – 7/12 2008 
Plats: Stockholm 
Deltagare: GRO PO Damberg, IPGRO Kenneth Persson Controller LarsGunnar Holmberg 

VGRO Jan Lofjärd , Jan Demuth(delvis = lördag) 
 
§ 64 Mötets öppnande. 

GRO PO Damberg hälsade AU välkomna och öppnade mötet. 
 
 
§ 65 Anmälan av övriga frågor.  

Till ärende listan tillfördes  
§ 85 a, AU-möte i maj 
§ 85 b, Kallade GR i februari 
§ 85 c, RM 
§ 85 d, Morogoro 
§ 85 e, CC-möte 
§ 85 f, GMT 
§ 85 g, Kontoret 

 
 
§ 66 Fastställande av ärendelistan.. 

Med ovanstående ändringar fastställdes ärendelistan 
 
 

§ 67 Återinförande av utbildningsråd inom MD 101. 
GRO P-O föredrog bilaga 78, där bakgrunden till önskan om ett utbildningsråd 
fanns. Det har tidigare funnits ett utbildningsråd inom MD. Men sedan några år 
finns inte funktionen. 
 
Beslut: 
1. AU har tagit del av MDLDC´s önskan om att inrätta ett utbildningsråd, men 
föreslår GR att avvakta beslut tills utvärderingen av GMT föreligger. 
 
 

§ 68 Profilprojekt/webbsidor.  
GRO P-O gick igenom bilagorna 79a, 79b, 79c. Punkten härrör från motion nr 5-
2008 som förespråkade en enhetlighet i användandet av verktyg för hemsidor 
från distrikt till MD. Där rekommenderar man också de lokala klubbarna att 
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använda en gemensam struktur för sin hemsida. När det gäller strukturen för 
hemsidor på distrikts och MD-nivå så togs det ett beslut redan 2004 på GR6-§ 68    
att distrikt och MD skulle använda gemensam struktur. 
För att även klubbarna skall ha möjlighet att använda samma struktur så har 
webbmaster Cynthia Lo tittat på ett antal olika verktyg och kommit fram till att 
verktyget ProdoWebb fyller klubbarnas behov. 
 
Beslut: 
1. AU anser därmed motionen besvarad och uppmanar distrikten att följa det 
aktuella beslutet. 
 
 

§ 69 Motioner. 
AU har mottagit 7st motioner (bil.83 – 89) från distrikten. Motionerna gicks 
igenom och fördelades på de kontaktpersoner som skall handlägga och komma 
med förslag till GR 
 
 

§ 70 Fredsaffischtävlingen. 
AU har tagit del av inkomna förslag. I år var det 4st alster. Efter diskussioner 
och en del funderande kom Au fram till ett gemensamt beslut. 
 
Beslut: 
1. AU utsåg Patrik Nygren från Nytorpsskolan i Rönninge till vinnare, och 
gratulerade samtidigt distrikt 101-A som skickat in det vinnande bidraget..  
 
 

§ 71 Budget. 
Controller LG gick igenom budgetunderlaget för nästa verksamhetsår. Arbetet 
kommer att fortgå framöver och kommittéer och andra berörda kommer att 
involveras i processen I samband med budgetarbetet har AU noterat att stora 
brister förekommer i tidigare och innevarande års budgetunderlag.  
 
 

§ 72 Bokslut 2007-2008. 
IPGRO Kenneth informerade om att han är färdig med textdelen av dokumentet 
och väntar nu på att bokslutet skall slutrevideras innan han kan avsluta 
dokumentet. AU diskuterade också hur resultatet skall föreläggas RM. 

 
 
§ 73 Beslutskontrollen. 
 Controller LG gick igenom utestående frågor från AU och GR-möten. 
 
 
§ 74 Placeringskommittéen. 

Kommitténs ordförande Gunnar Schönberg har låtit meddela att han efterlyser en 
utbetalningsplan för Morogoro-projektet, detta för att kunna förvalta medel från 
projektet.  

Utestående placeringar är i dagsläget. 
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a) Kortfristiga placeringar 
1) 3 400 000, specialinlåning hos SEB till 3,91 % med förfall 2008-12-30. 

2) 2 000 000, specialinlåning hos SEB till 5,21 % med förfall 2009-01-13. 

3) 2 000 000, företagscertifikat utgivet av SCA till 4,47 % med förfall 2009-
01-14. 

4) 2 000 000, företagscertifikat utgivet av SCA till 4,52 % med förfall 2009-
02-10. 

b) Långfristig placering 

Eldsjäls Biståndsfond, blandfond med ca 80 % aktier, marknadsvärde ca 
570 000. 

            SEB;s fond Asset Selection, värde ca 200 000 kr. 
 
Beslut. 
1. AU noterar den skriftliga informationen. 

 
 
§ 75 Nuläge. 

Controller L G Holmberg informerade om att inget underlag fanns framme då 
perioden sträcker sig fram till den 31/12-08. Han låter också meddela att inga 
större avvikelser finns för närvarande. Rapport kommer att föreläggas vid AU 5 
inför GR-mötet i februari 
 
Beslut: 
1. AU noterar den muntliga informationen. 
 

 
§ 76 NSR - ekonomi 

GRO P-O gick igenom bilaga 81 och belyste några frågeställningar som 
diskuterades. 
 
Beslut: 
1. AU föreslår GR att godkänna bokslutet för föregående år samt budgeten för 

verksamhetsåret 2009-2010. 
 
 
§ 77 Verksamhetsplanen 2009-2010. 

VGRO Jan informerade om arbetet med planen och meddelar att den kommer att 
vara klar till AU-mötet i månadsskiftet jan-feb. Den kommer sedan att 
föreläggas GR-mötet i februari för beslut. 
 
Beslut: 
1. AU noterar den muntliga informationen. 
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§ 78 FUU-redovisning av enkätsvaren. 
AU avvaktar kommitténs fortsatta arbete med utbildningsfrågorna som skall vara 
klart till AU 5.  

 
 
§ 79 Projektbeskrivning. 

VGRO Jan föredrog utkastet till projektbeskrivning 
 
Beslut:  
1.AU noterar den muntliga rapporten och ser fram emot det fortsatta arbetet. 

 
 
§ 80 Projektbeskrivning – hur fortsätta. 

 
Beslut:  
1.AU beslutar att skicka utkastet på remiss till guvernörsråd och kommittéer. 

 
 
§ 81 Policy nr 23 – ersättning medföljande 

AU diskuterade vissa tillägg i ovanstående policy. Bakgrunden är att avsteg från 
gällande policy har gjorts och avsteget betraktas nu som kutym, därför vill AU 
uppdatera underlaget. 

 
Beslut:  
1. AU föreslår GR att besluta godkänna ändringen/tillägget i nämnda policy. 
Bilagan medföljer i underlaget till GR5 på NSR. 

 
 
§ 82 IT. 

VGRO Jan informerade om det fortsatta arbetet med analysen av de båda 
systemen. Materialet kommer att föredragas på AU5 för beredning inför GR5. 
 
Beslut: 
1. AU noterar den muntliga rapporten  
 
AU diskuterade också hur det framtida arbetet med medlemsregistret kan se ut 
och ramarna för det 

 
 
§ 83 Suppliesannonsering i Norge. 
 GRO P-O föredrog bilaga 90 när det gäller förslag till profilering av supplies 

försäljningen mot Norge. Efter diskussioner kom AU fram till följande 
   

Beslut: 
. 1. AU beslutar att för att få igång suppliesförsäljningen i Norge kommer vi att 

erbjuda 15% rabatt vid order över 500:-, minsta beställning skall överstiga 200:-. 
Samtidigt kommer det att införas en annons i Norska The Lion. 
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Beslut: 
. 2. AU ger samtidigt Cynthia Lo i uppdrag att titta på kostnader relaterade till en 

utvidgad webbshop. 
 
 
§ 84 GR sekreterare 

GRO P-O gav en bakgrund tillfrågeställningen och en tänkt lösning på vem som 
skulle kunna vara sekreterare på resterande GR-möten detta verksamhetsår. 
 
Beslut: 
1.AU föreslår GR att välja redaktör Maud Nordell till sekreterare på de 
resterande GR-mötena detta år.. 

 
 
§ 85 Övriga Frågor. 

A. AU-möte i maj 
 Frågeställningen har dykt upp då det förra verksamhetsåret inte hade något maj-

möte för att följa upp tagna beslut från RM 
 Beslut. 

1. AU beslutar hålla mötet i Göteborgsområdet lördagen den 31/5 – 2009. 
 
B. Kallade till GR-mötet i februari. 
AU gick igenom listan på vilka som kallas till GR 5 i februari.  
 
C. RM. 
AU gick igenom några utav handlingarna gällande inbjudan till RM i Umeå. En 
del korrigeringar kommer att göras innan utskick. 

. 
D. Morogoro - mödravårdsprojektet. 
AU gick igenom de handlingar som ligger till grund för sökandet av medel från 
Radiohjälpen till vårt profilprojekt. Vissa ändringar/korrigeringar kommer att 
göras innan underlaget skickas in. Deadline för detta är 081215. 
Vår projektledare för projektet Sten Jansson belyser i ett mail vikten av att det 
finns en projektgrupp. Hjälpkommitténs ordförande Bengt Almqvist föreslår en 
projektgrupp bestående av Sten Jansson, Charles Sundström och Roland 
Torstensson. 
 Beslut: 
1. AU föreslår GR att besluta enligt kommitténs förslag. 

 
E. CC-möte. 
GRO P-O informerade om diskussionerna runt 2-års mandat som gjordes i CC-
gruppen och hur man var eniga om att fortsätta processen. Samtliga nordiska 
länder tog med sig frågan hem för fortsatt beredning. 
Beslut: 
1.   AU noterar den muntliga rapporten 
 
F. GMT. 
AU diskuterade frågor runt finansieringen av aktiviteten. AU ser fram emot mer 
information efter helgen 12 – 14/12 då utbildningarna av GMT personer går av 
stapeln i Köpenhamn. 
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G. Kontoret. 
AU diskuterade olika alternativ när det gäller arbetsfördelningen på kontoret. En 
bättre renodling av arbetsuppgifter än dagens är lämplig. 
Beslut: 
GRO ges uppdraget att jobba vidare med frågan för att ge AU ett förslag att 
föreslår GR. 
 
 

§ 86 Nästa AU-möte. 
 Nästa AU-möte blir i Stockholm 31/1 – 1/2 2009 
 
 
§ 87 Avslutning. 

GRO P-O tackade de närvarande för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 
2008-12-08 
 
 
 
 
 
Jan Lofjärd  PO Damberg 
vGRO  GRO 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Kenneth Persson  Lars Gunnar Holmberg 
IPGRO   Controller 
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Till Guvernörsrådet 
 
 
Motion till 2009 års Riksmöte från LC Stockholm, angående en global insats för fred i världen. 
 
Lions har en stark anknytning till Förenta Nationerna. Vi var en av remissinstan-serna inför FN:s 
bildande. Vi har en observationspost i FN. Varje år firar vi Lions Dag med FN i FN-huset i New 
York. Detta innebär ett stort globalt ansvar för Lions som världsomspännande fredsorganisation. 
 
Ett av de stora hoten mot fred utgörs av den ökande bristen på mat och rent vat-ten i stora delar av 
världen. På god åkermark byts odlingar för matproduktion ut mot odling för mer ”lönsamt” 
biobränsle. Höga matpriser leder till kravaller och politisk instabilitet med risk för väpnade 
konflikter.  
 
Lions kan medverka till en lösning av dessa problem genom att aktivera sitt nät-verk som utgörs av 
klubbar som återfinns över hela världen. Lions internatio-nella styrelse kan använda sitt inflytande 
för att informera klubbarna om de ba-komliggande faktorerna och konsekvenserna av en fortsatt brist 
på mat och rent vatten. Klubbarna kan sedan inom sina respektive områden skapa opinion och 
förståelse för dessa problem och därigenom påverka den aktuella situationen. Styrelsen kan även 
ange konkreta vägar för att minimera problemen. Detta lig-ger helt i linje med Lions uppgift ”Att 
skapa och upprätthålla en anda av sam-förstånd mellan jordens folk gällande humanitära behov 
genom frivilliginsatser med lokalt engagemang och internationell samverkan.” 
 
Lions Club Stockholm föreslår att Riksmötet beslutar 
 
att  Guversnörsrådet ges i uppdrag att  snarast tillskriva den internationella 
       styrelsen och begära att man agerar i enlighet med ovanstående,  
 
att  Guvernörsrådet omgående informerar de nordiska representanterna i den   
       internationella styrelsen och ber dem i styrelsen agera i enlighet med mo-  
       tionen samt 
 
att  Guvernörsrådet i övrigt på olika sätt agerar i enlighet med förslaget. 
 
 
 
Stockholm i oktober 2008 
 
 
Anita Lemmel 
President 
 
 
 







Bil 85 
2008-11-24 


Sidan 2 av 2 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101


2008-2009 


 
 
Distrikt 101A: 
 
Distriktsrådet finner att motionens syfte i stora delar överensstämmer med FN´s främsta milleniemål 
att fram till år 2015 ”halvera andelen av befolkningen som lever på mindre än $ 1 per dag”, ”halvera 
andelen av befolkningen som lider av hungersnöd”, halvera andelen människor utan tillgång till rent 
dricksvatten”. Om tillgång på mat och rent vatten kommer att leda till fred i världen har distriktsrådet 
svårt att uttala sig om, men FN säger att utrotandet av fattigdomen är en viktig faktor för att uppnå 
fred och säkerhet. 
 
Trots att både Lions Clubs Internationals styrelse och lionklubbarna redan torde känna till 
milleniemålen och de rådande förhållandena i världen, anser distriktsrådet att motionens syfte är 
vällovligt och tillstyrker motionen. 
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Örby 2008-11-02 


 
Till: 
Guvernörsrådet inom MD 101 
Att: GRO PO Damberg  


 
 


ÅTERINFÖRANDE AV UTBILDNINGSRÅD INOM MD 101 
 


 
I samband med att utbildningsprogrammet LionStegen skapades bildades ett utbildningsråd i MD 
101. Rådet bestod av tre personer, MDLDC och 2 ledamöter, och hade till uppgift att med bakgrund 
i utvärdering av genomförd utbildning och övrig feedback samt egna tankar löpande uppdatera det 
utbildningsmaterial som skulle användas inom MD 101. 
 
Avsikten var att säkerställa kvalitén och försöka höja nivån på den utbildning som delgavs på alla 
nivåer inom MD 101. Eftersom utbildning är att anse som ”färskvara” måste all utbildning ständigt 
utvärderas i avsikt att förbättra den. 
 
För att klara detta arbete är det nödvändigt att det finns en grupp inom vilken tankar och idéer och 
behov av förbättrat utbildningsprogram kan bearbetas och omformas till ett pedagogiskt material.  
 
FÖRSLAG: 
Guvernörsrådet beslutar vid sitt sammanträde i samband med NSR i Norge att: 


• Återupprätta utbildningsrådet inom MD 101 
• Rådet skall bestå av tre personer, MDLDC som ordförande/sammankallande 


och två ledamöter. 
• Ledamöterna skall ha erfarenhet av vuxenutbildning, gärna inom Lions. 
• Val förrättas så att endast en av de tre personerna i rådet byts ut i taget detta 


för att säkerställa kontinuiteten inom rådet. 
• Rådet skall vara MDLDC behjäplig med utvärdering och vid behov 


förändring av utbildningen på MD-nivå 
• Rådet ges ekonomiska förutsättningar för att kunna ha ett (1) årligt möte. 


Övriga kontakter kan ske via mail eller på telefon. 
• Rådet ansvarar för utarbetandet av ett för MD101 gemensamt 


utbildningsmaterial på klubb- och distriktsnivå. Utbildningsmaterialet, som 
löpande skall uppdateras skall finnas tillgängligt på MD 101´s hemsida. 


• Riksvalnämnden ges i uppdrag att till Guvernörsrådets sammanträde i februari 
2009 lämna förslag på val av två (2) ledamöter 


 
 


 
Finn L Bangsgaard 
MDLDC 2008 – 2009 
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Lions Club Borås Ullsaxen 
 
 


Till Guvernörsrådet  
MD 101  


Stockholm 
 


 
 
Motion till Riksmötet 2009 angående Riksmötets arbetsformer 
 
 
Bakgrund. 
 
Vid Riksmötet diskuteras alla frågor direkt i plenum, utan att delegaterna haft möjlighet till 
åsiktsutbyte innan ärendet skall behandlas. Detta innebär att mycket få av riksmötets deltagare blir 
aktiva under beslutsprocessen (på RM 2008 deltog c:a 25 personer av drygt 430 delegater i 
plenardebatten) och därigenom minskar engagemanget och förståelsen för olika åsikter. 
Det borde gå att hitta andra arbetsfarmer, som gynnar delegaternas aktiva deltagande innan beslutet 
slutligen ska fattas i plenum, utan att den totala tiden för beslutsfattandet behöver förlängas. 
 
Med hänvisning till ovanstående yrkar LC Borås/Ullsaxen 
 
Att Riksmötet ger Guvenörsrådet i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp, som utreder möjligheten att 
införa ett mer deltagaraktivt arbetssätt på Riksmötena 
 
 
 
Enligt uppdrag 
 
 


 
Bernt-Åke Sandberg  
President  
LC Borås Ullsaxen 
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Distriktsrådet i 101VG antog vid DR-möte 8/11 följande yttrande till 
 
 
 
Motion till Riksmötet 2009 angående Riksmötets arbetsformer 
Från LC Borås/Ullsaxen 
 
DR i 101VG betonar att det för demokratin är viktigt att delegaterna vid Riksmötet kan 
beredas rimlig möjlighet att framföra sina åsikter och därigenom känna delaktighet i de 
beslut som fattas i vårt högsta beslutande organ. Riksmötets arbetssätt bör så långt som 
möjligt utformas så att delegaternas aktiva medverkan stimuleras. 
DR i 101VG tillstyrker ett bifall till motionen 
 
 
……………………… 
Larsolof  Wallinder 
DG 101 VG 
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En presentation av  Prodoweb 
Företag: Textalk 


 
Om publiceringverktyget Prodoweb 
Prodoweb är ett webbaserat verktyg för att snabbt och enkelt strukturera och publicera information 
på en webbplats utan kunskap om programmering. Med Prodoweb kan en eller flera medarbetare 
enkelt skapa och uppdatera en eller flera webbplatser från en webbläsare. 
 
Arbetet i Prodoweb kan jämföras med en enkel form av ordbehandling. Med kunskap i MS Word 
eller liknade ordbehandlingsprogram kan du också skapa webbsidor i Prodoweb. 
 
Innehåll och struktur 
Prodoweb låter dig fokusera på webbplatsens innehåll och struktur istället för tekniken.  
Ansvaret för informationspubliceringen kan delegeras vilket förenklar och snabbar upp arbetsflödet 
och uppdatering av webbplatsen. 
 
Enkel uppdatering av webbplatsen 
All hantering och uppdatering av webbplatsen sker genom en vanlig webbläsare (Internet Explorer 
5.5 eller senare). Prodoweb har en inbyggd redigerare som fungerar på samma sätt som ett vanligt 
ordbehandlingsprogram som Microsoft Word. Du kan enkelt formatera text, skapa länkar och 
tabeller, infoga och ladda upp bilder eller filer m.m. 
 
Stöd för flera administratörer 
En webbplats som skapas med Prodoweb kan ha flera administratörer med olika avdelningar och 
rättigheter. Detta gör det enkelt att fördela arbetet mellan olika avdelningar och ansvarsområden. 
Man är inte låst vid en webmaster som använder ett program som bara han eller hon behärskar. 
 
 
Versioner och priser 
 
Lite 
Prodoweb HTML*  redigerare 
Möjlighet att infoga och redigera egen HTML  
Obegränsat antal sidor  
Obegränsat antal sidmallar  
Obegränsat antal formatmallar  
Menysystem  
Formulär  
Nyhetssystem  
Bildgallerier  
Stöd för fler administratörer  
Webbhotellutrymme ingår ej.  
1 350:-/år   inkl moms  OBS! Ej rabatt. 
( Webbhotellutrymme hos 24-7 Webhosting t ex för 488kr/år)  
Sammanlagt: 1 838kr/år 
 
Bas 
Allt som ingår i Lite-versionen + lösenordsskydd  
Utrymme 100 MB     
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3 750:-/år inkl moms   
Efter rabatt 3375kr  
 
Plus 
Allt som ingår i Lite-versionen + följande: 
Lösenordsskyddade sidor          
Schemaläggning av publicering            
Kund- och medlemsdatas med e-postutskick.(TexMail)              
Utrymme 1000 MB   
12 0000:-/år   inkl moms 
10 800:-/år efter rabatt.  
 
Några kunder 
Swedbank Företagsförmedling 
Örebrotravet 
 
Villkor 
Lions klubbar får 10%  rabatt på dessa priser. Skulle det vissa sig att många klubbar vill ansluta sig 
går det att diskutera ytterligare rabatt.  
Textalk erbjuder sig att skapa den mall som vi vill använda. 
All support kommer dock att läggas på MD-kontoret. 
 
Mina kommentarer: 
Om man inte behöver lösenordsskydda hemsidan då är Lite-versionen är en väldigt bra lösning.  
De garanterar att de kan skapa exakt den layout som vi vill använda. Webbhotellutrymmet ordnas lätt 
genom 24-7 Webhosting för 488kr/året för 100 MB plus 5 st e-postkonton. Sammanlagt blir det ändå 
billigare än Klubben.se utan reklam och ger mycket större frihet. 
 
*Anteckningar: HTML står för Hyper Text Markup Language – språket som används för att kunna 
visa upp text och bilder med layout på nätet. Läs mer om HTML här. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Klubben.se 
Företag: Sportion Media Group AB 
 
Vad är klubben.se ? 
När man som klubb eller förening registrerar sig på klubben.se tilldelas man automatsikt en hemsida 
med alla funktioner man kan tänkas behöva. Från hemsidan kan man sedan enkelt logga in och sköta 
alla uppdateringar direkt från webben helt utan några som helst förkunskaper. 
 
Helt GRATIS! 
Att registrera en klubb eller förening på klubben.se är helt gratis och utan förbindelser. Tjänsten är 
istället annonsfinansierad dock i en mycket begränsad mängd och på specifika platser utanför 
hemsidans innehåll. Vill ni också köpa bort reklamen så finns även denna möjligt.  
 
3 minuter 
Så lång tid tar det att registrera en egen hemsida för en klubb eller förening. Direkt efter 
registreringen skickas sedan ett mail med inloggningsuppgifter samt instruktioner så att klubben 
direkt kan börja jobba med den nya hemsidan. 







Bil 79a 
2008-11-21 


Sidan 3 av 3 


2008-2009 


 
 
Enklast möjliga uppdatering 
I skapande fasen av klubben.se var vårt absolut viktigaste mål att allt skulle vara så enkelt som 
möjligt. Man kan alltså helt utan några som helst förkunskaper sköta en hemsida på klubben.se.  
All uppdatering sker via webben genom att logga in med ett personligt användarnamn och lösenord. 
Uppdatering sker sedan via enkla webbformulär och hjälptexter finns på nästan alla 
uppdateringssidor. 
 
Önskar ni en reklamfri sida? 
Önskas det reklamfri så finns det möjlighet att få en helt reklamfri sida för endast 198 kr per månad 
inklusive moms dvs 2340kr/år.  
 
Allt detta ingår: 
 
Nyheter 
E-postutskick 
Gästbok 
Flera användare med behörighet kan skapas 
Nyhetsbrev 
Dokumentarkiv 
Egna menysidor 
Besöksräknare 
Kalender (grafisk) 
Logga och Toppbild 
Hantering av lagsidor för idrottsföreningar som kan användas som projektsidor 
Sponsors ruta för exponering 
Support 
100 Mb Utrymme 
 
Mina kommentarer: 
Fördelen är att det är väldigt lätt att jobba med redigeringen med färdig mall.  
De kan dock inte skapa exakt samma layout som vi har då faller hela idén med att ha en gemensam 
profil. För klubbar som väljer att inte använda MD:s mall och inte har något emot reklam på 
hemsidan så är detta perfekt. 
 
 
 
Cynthia Lo 
Lions kontor  
2008-11-24 
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Motion till Lions Riksmöte 2009 
 
 
Bakgrund 
Artikel VIII, moment I i Lions Clubs Internationals Stadgar och arbetsordning lyder: " Varje klubb 
skall skicka rapport till organisationens internationella kontor med namn på alla nyintagna 
medlemmar på det sätt och inom den tid som den internationella styrelsen föreskriver. För varje ny 
medlem skall också den inträdesavgift betalas som den internationella styrelsen beslutat om." 
Enligt direktiv från den internationella styrelsen skall inträdesavgiften för nya medlemmar vara 
USD 25. 
LC LandskronalCitadella tog in fem nya medlemmar under föregående verksamhetsår. All 
registrering sker numera av IT-ansvarig via Internet. Avgiften 125 USD betalades av klubbens AD-
kassa. Klubben anser att vi välkomnar nya medlemmar bäst genom att betala inträdesavgiften. Vi 
har nu kommit fram till att det inte kan vara den lokala klubben som ska stå för den här utgiften 
och förstår inte heller vilka kostnader som denna avgift ska motsvara. 
 
 
Förslag 
LC Landskrona/Citadella föreslår därför att Riksmötet ger guvernörsrådet i uppdrag att framföra 
till den internationella styrelsen att denna avgift ska slopas. 
 
 
 
För LC Landskrona/Citadella 
 


 
 
 
LP Kristina Sjölin 
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Betr: Motionsförslag till Lions Riksmöte 2009 
Frän: LC Landskrona / Citadella 
Förslag: Slopande av den internationella avgiften på 25 USD för nya medlemmar. 
 


 


Distriktsråd l0l-S yttrande 


Den anmälningsavgift, som nya medlemmar erlägger om 25 USD är ett stort tillskott till LCIs 
administrativa kassa. Förra året gav denna inkomstförstärkning 1.097.025 USD (cirka 43.000 
nya medlemmar). 
4m denna inkomst tas bort innebär detta att LCI måste höja sin del av medlemsavgiften med 
motsvarande belopp, vilket skulle innebära 6,75 SEK för samtliga medlemmar. Detta kan tyckas 
inte vara så stor del men med tanke på att denna ökning kommer att fortleva så länge medlemmen 
är med i Lions kan det vara billigare för alla att en anmälningsavgift tas ut en gäng. 


Med hänvisning till ovanstående, avstyrker Distriktsrådet i 101-5 LC Landskrona/Citadellas 
motion. 


 


Med vänlig hälsning 


 
Ronny Quist 


Distrikts Guvernör 101 S 


 
 
 








Textalk Prodoweb är ett 
användarvänligt publicerings-
verktyg för att snabbt och enkelt 
strukturera och publicera 
information på din hemsida utan 
kunskap om programmering. 


Med Prodoweb kan du och dina 
medarbetare enkelt skapa och 
uppdatera webbplatsen direkt i en 
vanlig webbläsare.


Arbetet i Prodoweb kan jämföras 
med ordbehandling.


Med kunskap i Word eller liknade 
kan du också skapa och redigera 
din hemsida i Textalk Prodoweb. 







Redigeringsläget i Prodoweb är uppdelat i 5 olika fält


Funktionsmenyn, Trädstrukturen, 
Redigeringsinställningar, Verktygsfältet och Redigeringsytan







Sidmallar


Alla sidor i ByggDinHemsida bygger på 
en sidmall. Ofta har de olika sidorna i 
en hemsida likadant innehåll placerat 
på samma ställe; Exempelvis logotyp, 
sidhuvud, navigation och sidfot. 


För att slippa införandet av dessa delar 
på alla sidor, skapar man en sidmall 
som innehåller återkommande element 
som man sedan baserar sina sidor på. 


På så sätt kan man enkelt 
standardisera utseende och upplägg på 
hemsidan. Man kan skapa hur många 
sidmallar man vill och man kan basera 
en sidmall på en redan existerande 
sidmall för att effektivisera ytterligare. 







Sidor


Klicka på knappen Ny sida 
ovanför Trädstrukturen. Ge 
sidan namn, välj Sidmall och 
välj var i hemsidans struktur 
den skall hamna. 


Vid redigering av en sida, välj 
vilken sida som skall 
redigeras genom att skicka på 
den. Veckla ut eller ihop 
trädstrukturen med hjälp av 
plus- eller minusknapparna 
vid respektive sida. När du 
klickar på en sida öppnas 
Verktygsfältet och 
Redigeringsfältet.







Redigeringsytan, här redigerar du innehållet på en sida.







Administratörer


ByggDinHemsida har stöd för flera 
administratörer. Detta gör att ni kan vara flera 
personer med olika rättigheter som arbetar 
med samma hemsida. Exempelvis kan 
personer med olika ansvarsområden i er 
verksamhet få tillgång till olika avdelningar i 
er hemsida.


Superadministratör
Personen som registrerat användarkontot där 
hemsidan skapats är automatiskt 
Superadministratör. Superadministratörer har 
full tillgång till hemsidan och kan redigera alla 
delar i hemsidan. Superadministratörer kan 
utse nya Superadministratörer och 
Administratörer. Superadministratörer 
kontrollerar Administratörers rättigheter och 
anger vilka delar av hemsidan Administratörer 
skall kunna redigera.


Administratörer
Administratörer har tillgång till och kan 
redigera de delar av hemsidan som 
Superadministratör tilldelat Administratören. 







Publicera


Funktioner och inställningar för 
publicering av hemsidan. 


Har du beställt webbhotelltjänst via 
Textalk behöver du inte göra några 
inställningar här. 


Om du använder eget webbhotell eller 
egen server behöver du ange 
inställningar för överföringsprotokoll och 
inloggning. 







Några exempel på sidor som byggts med Textalk Prodoweb


Swedbank Företagsförmedling - http://www.agarplanering.se/
Örebrotravet - http://www.orebrotravet.se/
Nyblom o Kollén - http://www.nyblomkollen.se/
Jägarnas Riksförbund - http://www.jagarnasriksforbund.se/
Lära för livet - http://www.laraforlivet.se/
Conventus Media House - http://www.branschnyheter.se/




















Till Guvernörsrådet   
MD 101 
 
 
 
Motion från LC Sävsjö  
Ang. Pengapåsen. 
 
 


Som vi har uppfattat saken, och som ärendet presenterades före beslut, tillkom Pengapåsen för 
att initialt skapa möjligheter att snabbt kunna få igång beslutade projekt. Upp till 5 basbelopp 
skulle kunna utbetalas för detta enligt den Arbetsordning som finns i handboken. (s.70) 


 
Vid senaste Riksmötet beviljades trots detta miljonbelopp till ett för multipeldistriktets del 


avslutat projekt. 
 
Vi anser att reglerna för hur medel ur Pengapåsen far användas bör stramas upp så att i 


fortsättningen utbetalning endast kan ske i enlighet med de ursprungliga intentionerna. 
 
LC Sävsjö föreslår att RM fattar beslut för att säkerställa att så sker. 
 
 
 
Sävsjö den 16 oktober 2008 
 


 
 
 
Lennart Olsson, president LC Sävsjö 
 


 


 


 


 


 







 


Motion till riksmötet 
 


Lions Club Sävsjö har inkommit med en motion att behandlas vid riksmöte 2009. Motionen 
avser den s.k. pengapåsens hantering och är bilagd denna skrivelse. 


Distriktsrådet i 101 SM har vid sitt sammanträde 2008-11-22 i Högsby beslutat att hos 
guvernörsrådet tillstyrka innehållet i LC Sävsjö motion. 
 
 
 
Nässjö 2008-11-23 
 


 
 
Lars-Erik Gustafsson  
Distriktsguvernör i 101 SM 
























Exempel på hur MDs sida kan se ut.p p







En aktuell webbsida – LC Skärblacka.
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Motion till Riksmötet 2009 
 
Fadderskap 
Inom hela vår rörelse och i synnerhet inom vårt multipeldistrikt har det under de senaste 
verksamhetsåren gjorts mycket för medlemstillväxt. Vi har genomfört en varumärkeskampanj under 
tre år och fokuserat mycket av våra interna resurser på ökning av medlemsantalet. 
Trots allt arbete har vi de senaste åren sett en nedåtgående trend i medlemsantal. För att främja 
tillväxten inom lionsrörelsen är det av största vikt att vi får ett nettotillskott av medlemmar varje år 
och föreslår därför ändringar i frågan om fadderskap.  
Idag är det inte möjligt att för en medlem i en lionsklubb att föreslå en klubb på annan ort en ny 
medlem och vara fadder för denna medlem. 
Avstånd befrämjar inte högt deltagande i Lions möten och aktiviteter. M a o fadder bör kunna tillhöra 
en klubb och den nye medlemmen en annan klubb. 
 
Hemställan 
Lions Club Norrtälje hemställer att medlem i en klubb skall kunna föreslå och vara fadder till 
presumtiv medlem i klubb på annan verksamhetsort.  
 
 
Norrtälje 23 oktober 2008 
 
Rune Ljungstig, Lionmedlem, LC Norrtälje               Owe Sandström, LP, LC Norrtälje 
 
 
 
 
 
Distriktsrådet 101 U 
 
Yttrande 
  
Om en Lionmedlem känner någon på en annan ort och denna person är mycket lämplig att vara Lion 
skall det inte finnas hinder för fadderskap. 
 
Vi har ett stort behov av nya medlemmar och vi skall inte med nuvarande regelverk förhindra 
medlemsutvecklingen.   
 
Distrikt 101 U tillstyrker motionen med tillägget att den nya medlemmens klubb skall utse en ny 
fadder inom klubben, snarast efter intagning. Om möjligt skall ursprunglig fadder närvara vid 
intagningsceremonin. 
 
 
Sala 25 oktober 2008  
 
Åke Sandberg 
Distriktsguvernör 
101U 
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Suppliesannonsering i norska The Lion 
 Förslag från PID Heinz Ondrejka 
 
Hej! 
  
Jag återkommer till mitt mejl av den 19 oktober i detta ärende.  Som bekant föreslog Cynthia att man 
skulle försöka att öka försäljningen till Norge genom ökad marknadsinsats.  Cynthia och jag har 
tillsammans tagit fram och analyserat tidigare försäljning till Norge.  Med detta som underlag vill jag 
lämna följande förslag till åtgärder: 
 
 
Bakgrund 
Försäljningen till Norge har under 2006/2007, vilket är det senaste jämförelseåret, som inte påverkats 
av extraordinära försäljningsintäkter som fallet var 2007/08, uppgått till endast 12 % av den totala 
försäljningen.  Då Norges medlemstal endast underskrider Sveriges med ca 600 medlemmar, torde 
marknadsunderlaget vara betydande för en ökad försäljning även fast en mindre konkurrerande 
försäljning förekommer i Norge.  Det bör fortfarande finnas så många fördelar för våra norska 
lionvänner att köpa från vårt kontor, inte minst gäller det språket vid telefonbeställningar, att en ökad 
bearbetning av den norska marknaden i ett längre perspektiv torde vara lönsam.   
  
Förslag till åtgärder - Norge 
▪  Erbjud de norska klubbarna en nyintroduktionsrabatt på 10% på vårt ordinarie pris 
▪ Vid inköp för 500 kr eller mera öka rabatten till 15% 
▪  Utforma en säljande annons om supplyförsäljningen genom vårt svenska kontor och om rabatten 
att införas i den norska The Lion..  
▪  Annonsen bör ej understiga 1/4 sida.  Enligt upppgift har vi fått ett rabatterbjudande på 20% för 
motsvarande annons.  Vi bör dock försöka att förhandla oss till en betyligt högre rabatt.  Ev. måste 
detta ske mellan GRO Sverige och GRL Norge.  
▪ Förhandlingar med MD 104 bör även tas upp om att få tillgång till deras e-postadresser till 
klubbarna, så att produktreklam i form av e-postannonser kan skickas. 
▪  Detta föreslagna introduktionspaket på den norska marknaden måste ses som en investering och 
kompenseras i viss mån av den extra rabatt vi erhöll vid  övertagandet av varulagret från LCI. 
     
  
Förslag till åtgärder - Sverige 
Jag tycker också att det är värt att på våra svenska klubbar prova instrumentet med direktreklam via 
mejl.  Enligt mitt förmenande bör man här börja med artiklar som  visat sig vara volymprodukter, då 
det med dessa är lättast att väcka behovet.  Udda produkter bör man avvakta med till senare. 
  
Påverkan på resultatet 
Vi bör betänka att kostnaderna för suppliesförsäljningen för vår del är huvudsakligen av fast natur.  
Varje bidrag vi kan få till täckande av våra fasta kostnader medför därför en resultatförbättring. 
  
Jag är givetvis gärna beredd att diskutera och vid behov modifiera här lämnde förslag. 
  
  
Heinz Ondrejka 
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LC Örnsköldsvik 


MOTION 


Lions MD 101 krymper i storlek och vi har stora svårigheter till ökande av medlems rekrytering, 
frågan är akut. 
Vi bibehåller många kostnader i obruten form och det böljar bli svårt med bedrivande av 
verksamhet med full kraft. 
Många möten måste  genomföras och vi är väldigt måna om att sprida dessa rant om i vårt avlånga 
land. 
I en tidigare Motion har samma tankegångare lagts fram med negativt beslut. 


 


Motionen gäller för  följande: 
I ett avlångt land som Sverige är kan det inte vara rimligt att sprida vår mötesverksamhet så 
demokratiskt att vi berövar vår minskande kassa med onödiga kostnader. 
Motionen går ut på att till 100% förlägga samtliga möten på MD nivå i Stockholm. Effekterna blir 
kraftfulla. Vi gör en riktad upphandlig på utvald Hotell kedja och lår fram ett bra avtal. 
Ingen i Lions kan under rådande omständigheter uppfatta detta som motstridigt, vi medverkar alla till 
en minskad kostnad och som bonus får alla deltagare en mycket bättre möjlighet till att boka billigare 
resor och smidigare transporter. Dessutom med god planering av GRO kan också resor bokas till bra 
priser. Den stora upptakten går mycket bra att genomföra i Stockholm i Augusti med Världs 
presidenten. 


 


Örnsköldsvik 2008-10-24 


 
 
LP Ulf Holmberg, LC Örnsköldsvik 
 


 
 
 
 
 


Motionen tillstyrkt 
Protokoll Distriktsmöte 101N 8-9 Nov 2008 §12 


 
 
Pär Oremo 
DG 
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Gagnef den 9 oktober 2008 
 
Guvernörsrådet 
 
Motion beträffande "Sveriges Bästa Lionsklubb" 
 
Alla vet att vi inom Lionsrörelsen brottas med vikande medlemsunderlag och att en hel del har gjorts 
för att förbättra situationen. Tyvärr har vi inte lyckats bryta den nedåtgående trenden och vår rörelse 
förlorar varje år ett stort antal medlemmar. Vad kan göras ytterligare? 
 
Under några år i mitten av 90-talet försökte vi oss på inom vårt distrikt att utse "Årets Bästa 
Lionsklubb" och intresset var stort att anstränga sig! Tyvärr dog aktiviteten ut och förekommer inte 
längre. 
 
Vi inom LC Gagnef-Floda föreslår därför guvernörsrådet att föreslå riksmötet att från och med 
fiskalåret 2010/2011 utnämna "Sveriges Bästa Lionsklubb" för att stimulera klubbarbete och 
"vikänsla", vilket är grundförutsättningar för klubbens och rörelsens framgång. 
 
Tävlingen skulle kunna bygga på följande kritierier: 


• medlemsutveckling i klubben 
• närvaroprocent 
• omfattning och framgång med aktiviteter 
• registrerade medlemsbesök hos andra klubbar 


 
Utnämningen till "Sveriges Bästa Lionsklubb" föreslås genomföras på följande sätt: 


• respektive distriktsguvernör utnämner "sin bästa klubb" och inrapporterar detta till 
multipeldistriktets hedersråd 


• hedersrådet utser "bästa klubb" och vid RM utdelas ett pris som skall upplevas som 
eftertraktat 


• förslag till pris skulle kunna vara en resa för två till Conventet 
• kostnaden för resan måste därför ingå i multipeldistriktets budget 


 
Svensk Lionsrörelse har visserligen en utmärkelse på klubbnivå i "Lejonkronan" men denna 
utmärkelse är endast baserad på en genomförd aktivitet och beskriver inte på något sätt hur klubben 
för övrigt agerar! 
 
Ovan förslag borde upplevas som en stimulans om varje president "säljer in aktiviteten" på rätt sätt 
och det är vår klubbs förhoppning att utnämningen till "Sveriges Bästa Lionsklubb" på ett positivt 
sätt kan påverka utvecklingen av vår rörelse. 
 
 
 
LC Gagnef-Floda 
 
 
Lennart Löfkvist 
President 
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Hudiksvall den 9/11 2008. 
 
 
 
Distrikt 101 GD tillstyrker motionen från LC Gagnef-Floda ang. Sveriges bästa 
Lionsklubb. 
 
 
Hälsningar 
 


 
 
Charles Sundström 
DG 
 
 





